

Notulen Algemene Ledenvergadering 21-06-2022 19.30 uur

1. Jan opent de vergadering, heet iedereen welkom en laat weten blij te zijn met de grote(re) opkomst. Legt uit dat deze later dan normaal plaatsvindt omdat er veel werk verricht moest worden om bijvoorbeeld het nieuwe factuursysteem op te starten.
2. Ingekomen stukken; Britte Wilschut heeft aangegeven af te zien van het regelen van vrijwilligers voor wedstrijden en evenementen. Dit zou ze na haar studie oppakken, maar wegens omstandigheden heeft ze die mogelijkheden nu niet.
3. Notulen; de notulen worden punt voor punt doorgenomen, er zijn geen vragen.
4. & 5 Exploitatieoverzicht, voorlopige begroting; iedereen heeft de overzichten op papier gekregen, deze worden doorgenomen en uitgelegd door Kelly. Opmerkelijk is dat waar vorig jaar het resultaat van het exploitatie overzicht uitkwam op +/-€56,00 er volgens de begroting voor 2022 er een + van €8.000,00 uitkomt. Hoe dit mogelijk is, is voor het bestuur/penningmeester voornamelijk te verklaren doordat er meer contributie gaat worden geïnd. Ook brengen de dressuur en springwedstrijden meer op. Michiel vraagt zich of er niet terug gerekend kan worden waarom en naar wie er niet is geïncasseerd. Terugkijken is erg lastig omdat je niet duidelijk krijgt wat er is geïncasseerd, gestorneerd, opnieuw met eventueel een ander bedrag is geïncasseerd e.d. Mark geeft aan dat het op een gegeven moment zo is en niet meer terug gekeken moet worden. Gedane zaken nemen geen keer. We kunnen dit hoofdstuk beter afsluiten en nieuwe frisse start maken.
6. Er zijn al wat facturen gemaild via het nieuwe systeem. Dit gaat goed en is duidelijk wat betreft de omschrijving van wat er wordt afgeschreven voor het soort lidmaatschap dat je hebt.
7. Kascontrole: akkoord bevonden door Helga en Leatitia. Voor volgend jaar zijn Michiel Zelvelder en Annemarie van Seventer bereidt dit op zich te nemen. We nemen met een van hen contact op om de kas door te nemen samen met Leatitia.
8. Wedstrijden zijn nodig voor de inkomsten van de vereniging. Wat net zo hard nodig is, zijn vrijwilligers. Het is lastig genoeg vrijwilligers te vinden, waarschijnlijk ook omdat we veel evenementen op doordeweekse dagen

organiseren. De vraag is hoe we meer en enthousiaste vrijwilligers kunnen krijgen. Enkele tips zijn:

*beter te communiceren

* eerder vragen/aangeven.

*Vroeg de agenda doorgeven

*Kleinere blokken zodat fulltimers ook makkelijker kunnen helpen

*Misschien kunnen er meer mannen van/vaders ingezet worden.

*Studenten van het Aeres vragen (voor studiepunten?)

Bij het laatste punt geeft Hanneke aan dat geprobeerd te hebben bij het Aeres. Ze heeft toen geen antwoord gehad. Egbert van Roekel heeft aangegeven dit in het vervolg via hem te doen.

9. Evenementen: Algemeen: er is minder ruimte op het evenementen terrein op de zaterdagdagen. Daarom zijn we overgegaan op doordeweekse dagen. Dit loopt prima.

Als vereniging heeft Cindy ons opgeven om de regiokampioenschappen te organiseren. We staan op de nominatieve lijst.

In 2023 staan er ook weer twee subtop wedstrijden op de agenda, al dan niet met kadervorming.

Femke Dijkstra is positief over de organisatie, deze is altijd al goed geweest en wordt zelfs geperfectioneerd.

Marc: Waarom reserveren we niet 500 tot 1000 euro voor vervangen/vernieuwen van materiaal.

Annemarie: Moet er niet actiever naar sponsore gezocht worden voor alle evenementen? Ja graag. Annemarie biedt aan willen helpen zoeken.

Carola: Is een VIP lounge niet wat?

Helga: Jammer dat de ponyspringwedstrijd twee keer niet is doorgegaan. Dit was overmacht, voor komend jaar staat het twee keer op de planning.

Michiel: wil graag met Hanneke brainstormen over oefenspringen.

Michiel: Tijdwaarneming is duur. Waarom wordt dit niet aangeschaft? Wij weten nog niet hoe duur de waarneming is, naar herhaaldelijk vragen, hebben we hier nog geen rekening van gehad.

12. Het nieuwe huishoudelijke reglement wordt gepresenteerd door Jan en komt na goedkeuring op de site te staan. Hierin wordt nogmaals duidelijk gemaakt dat we te gast zijn op de accommodatie van de Nieuwe Heuvel BV. Dit betekent dat het terrein netjes moet worden achtergelaten worden. Verder mag er alleen gebruik worden gemaakt van de rijbanen als de instructie er is/

tijdens de lessen en er nergens anders mag worden gereden. In naam van de vereniging en de Nieuwe Heuvel BV is het niet toegestaan gebruik te maken van de accommodatie buiten de reguliere lestijden om. Er mag alleen worden gereden in de baan waar daadwerkelijk les wordt gegeven (of als er een activiteit is georganiseerd).

13. Brainstormsessie!

Allereerst: Er komt na de zomervakantie weer een dressuurles op de woensdag! Nathanna heeft zes ruiters bij elkaar gekregen, dus de les kan van start.

Ook komt er weer zoals vanouds een Z les. Deze is voor ruiters vanaf M2 niveau en hoger. De les gaat gegeven worden door Sabine van de Loenhorst. Hier zijn ook al genoeg gegadigden voor en ook deze les gaat na de zomer beginnen. De ruiters die in deze les gaan rijden, betalen meer contributie omdat de instructie duurder is. De les is geheel zelfvoorzienend hierdoor en wordt dus niet 'gesponsord' door de andere leden.

Ivanna vraagt naar clinics en of er wat georganiseerd kan worden. Het bestuur is hier enthousiast over maar ziet wel graag dat de leden dit zelf voor elkaar organiseren. Voor data kan er contact opgenomen worden met Sandra, die kan in de agenda zien of er ruimte voor is. Er hoeft dan zelfs niet voor de accommodatie betaald te worden.

Er wordt bij deze een sub commissie opgericht voor het organiseren van deze clinics: Ivanna en Helga nemen dit op zich.

Yvonne Jimmink biedt aan om voor een aantal wedstrijden de vrijwilligers te regelen.

Aan het einde van de vergadering vraagt Marc Matthijssen om applaus voor het bestuur voor al het werk wat is verzet het afgelopen jaar!